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واکنش امیری به شایعه حضور 
شجاعی در استقلال

عضو کمیته نقل وانتقالات باشگاه استقلال 
تأکید کرد کادر فنی این تیم درخواستی برای 
جذب مس��عود شجاعی نداشته اس��ت. بهرام 
امیری در واکنش به ش��ایعه مذاکرات باشگاه 
استقلال با مسعود شجاعی عنوان کرد: تا این 
لحظه کادر فنی درخواستی برای جذب مسعود 
شجاعی نداشته و طبعاً مذاکراتی هم از سوی ما 
با این بازیکن صورت نگرفته اس��ت. وی درباره 
نتیجه جلس��ه مذاکرات با برنو س��زار بازیکن 
برزیلی اظهار داشت: هنوز با مدیربرنامه های این 
بازیکن جلسه ای برگزار نکرده ایم و قصد داریم 
در این رابطه نشستی داشته باشیم. عضو کمیته 
نقل وانتقالات باش��گاه اس��تقلال درباره بحث 
جذب قاسم دهنوی نیز گفت: فعلاً مذاکراتی با 
این بازیکن صورت نگرفته است. شاید هر لحظه 
کادر فنی بخواهد این بازیکن جذب ش��ود اما 

تاکنون چیزی به ما اعلام نشده است. 

مذاکره فدراسیون فوتبال با 
آدیداس در گام آخر

فدراس��یون فوتب��ال مذاکرات ج��دی را با 
آدی��داس ب��رای تامین لب��اس تیم ه��ای ملی 
فوتب��ال آغاز ک��رده که این موض��وع در مرحله 
نهایی به س��ر می برد. محمد درخش��ان، رئیس 
کمیته بازاریابی فدراس��یون فوتبال با اش��اره به 
اینکه مذاکرات انجام ش��ده با برند آدیداس تنها 
در ارتباط ب��ا تامین لباس  تیم های ملی فوتبال 
ایران بوده است، اظهار کرد: با این شرکت درباره 
تامین لباس تیم های ملی فوتبال ایران در تمام 
رده های سنی اعم از آقایان و بانوان مذاکراتی را 
داش��ته ایم و در ارتباط با تعداد البسه و کیفیت 
لباس ها و س��ایر موارد کلی صحب��ت کرده ایم. 
 وی ادام��ه داد: برن��د آدی��داس پیش��نهادات و

 نقطه نظ��رات خ��ودش را به آلمان فرس��تاده 
ولی هن��وز در این رابطه به منظور جواب نهایی 
به فدراس��یون فوتبال پاس��خی نداده است. ما 
پیشنهادات خود را به آنها ارائه کرده  و خواسته ها 
و م��وارد خود را مطرح کردی��م. حالا همه چیز 
بستگی به پاسخ آنها دارد و در هر شرایطی ما به 
برندی پاسخ مثبت خواهیم داد که شرایط مدنظر 
ما را فراهم کند. رئیس کمیته بازاریابی فدراسیون 
فوتبال درباره مدت اسپانسرینگ لباس تیم های 
ملی خاطرنشان کرد: معمولا اسپانسرهای لباس 
از جام جهانی تا جام جهانی دیگر تغییر می کنند 
بنابراین به احتمال زیاد اگر قراردادی امضا شود تا 

پایان جام جهانی 2018 روسیه خواهد بود.   

مرزبان سرمربی تیم پیکان شد
سرمربی فصل گذشته پدیده مشهد به عنوان 
سرمربی جدید تیم پیکان انتخاب شد. علیرضا 
مرزب��ان که فصل گذش��ته هدایت تیم پدیده 
مش��هد را برعهده داش��ت، پ��س از مذاکره با 
مسؤولان باشگاه پیکان به عنوان سرمربی جدید 
این تیم انتخاب شد تا این تیم را در لیگ برتر 
هدایت کند. مرزبان فصل قبل عملکرد خوبی را 
با پدیده ارائه کرد و توانست تیم تازه وارد پدیده 

را در لیگ برتر نگه دارد. 

انتقاد شدید والدین کاسیاس 
از رئیس رئال مادرید

والدین کاپیتان پیشین کهکشانی ها گفتند 
فرزند آنها برای رئیس باشگاه رئال مادرید هرگز 
بازیک��ن محبوبی نبوده و آنها ترجیح می دادند 
پسرش��ان به بارسلونا ملحق ش��ود تا به پورتو. 
والدین ایکر کاس��یاس دروازه بان پیشین رئال 
مادری��د، فلورنتینو پرس رئیس این باش��گاه 
را مس��بب پای��ان دوران حض��ور فرزندش��ان 
در س��انتیاگو برنابئ��و و انتقال او ب��ه پورتوی 
پرتغال می دانند. به نظر آنها کاپیتان پیش��ین 
کهکشانی ها قربانی بدطینتی کسی شده است 
که کاسیاس را به خاطر کوتاه بودن قدش هرگز 
دروازه بان قابلی ندانست. باش��گاه رئال مادرید 
)ش��نبه( با انتش��ار بیانیه ای ب��رای قدردانی از 
کاسیاس رسماً خبر پیوستن وی به تیم پورتو را 
تایید کرد، تیمی که به نظر والدین این بازیکن 
34 س��اله در حد و اندازه فرزند آنها نیس��ت و 
سنگربان تیم ملی اس��پانیا لایق آن بوده است 
که دوران بازیگ��ری اش را در تیمی بزرگ تر از 
نایب قهرمان فصل گذش��ته لیگ برتر پرتغال 
ادامه دهد. »خوس��ه لوئیس« پدر کاسیاس در 
انتقادی شدید اللحن از پرس به نشریه ال موندو 
دپورتی��وو گفت: رفت��ار لورنزو س��انز و رامون 
کالدرون، رؤسای قبلی باشگاه با ایکر خوب بود 
اما فلورنتینو پرس هرگز او را دوس��ت نداشت، 
چ��ون می گفت ق��د ایکر کوتاه اس��ت. ایکر از 
چیزهایی رنج برد که هرگز چیزی درباره شان 
نوش��ته نشد. او تحت فش��ار روانی بزرگی قرار 
داش��ت و رفتاری که ب��ا او صورت می گرفت با 
سایر بازیکنان متفاوت بود. در 5 سال گذشته 
بدگویی های زیادی از ایکر انجام ش��د که همه 
آنها غیرمنصفان��ه بود. جو منفی که علیه ایکر 
شکل گرفته زیر سر فلورنتینو است چون او از 

حمایت چند خبرنگار مطرح برخوردار است.

آیا دی ماریا و یونایتد 
بدون هم بهترند؟

جاش رایت: یونایتد بعد از کریس��تیانو رونالدو 
اس��تعدادی به چش��مگیری آنخ��ل دی ماریا 
نداش��ته و از دست دادن او تنها بعد از 12 ماه، 
برای وجهه  این تیم که دنبال به خدمت گرفتن 
دیگر س��تاره های فوتبال جهان اس��ت، اصلا 
خوب نیست اما نکته ای که نمی توان درباره اش 
بحث کرد این است که فصل اول دی ماریا در 
یونایتد آنط��ور که باید پیش نرفت. خرید 59 
میلیون پون��دی یونایتد از رئال در پایان فصل 
پی��ش بدل به جوکی که فوتبالی ها در کافه ها 
ب��رای هم تعریف می کنند ش��د. اگر فان خال 
یادش رفت��ه که دی ماریا چ��ه بازیکنی بوده، 
کافی است همین بازی نیمه نهایی کوپاآمه ریکا 
مقاب��ل پاراگوئه را به یاد بیاورد. وینگر یونایتد 
در ای��ن ب��ازی 2 گل زد و 2 پ��اس گل داد و 
با کسب نمره  10 از 10 )ریتینگ هواسکورد( 
عامل اصلی پیروزی 1-6 آرژانتین ش��د. حتی 
مس��ی هم که در این ب��ازی 3 پاس گل داد و 
روی 3 گل دیگر هم موثر بود، نمره ای کمتر از 
او گرفت )9/7(. دی ماریا در پایان تورنمنت در 
نهایت به عنوان دومین بازیکن برتر آن انتخاب 
ش��د. این دی ماریایی بود که ت��ازه نزدیک به 
اس��تانداردهای خودش بازی می کرد. نمایش 
دی ماریا در کوپاآمه ریکا نشان داد که وقتی به 
او اجازه استفاده از فضای روبه رویش داده شود، 
قادر به چه کارهایی اس��ت. این دقیقا چیزی 
ب��ود که او فصل پیش در یونایتد نداش��ت. اما 
بحث اصلی این نیست. دی ماریا قدرت دفاعی 
خودش برای تیم جراردو مارتینو را هم در این 
تورنمنت نشان داد، کاری که اصلا برای لوئیس 
فان خال نکرد. درست است که قیاس 6 بازی با 
27 بازی )در لیگ برتر( چندان درست نیست 
اما به هرحال دی ماریا در کوپاآمه ریکا متوسط 
2/2 تکل در هر بازی داش��ت. این آمار برای او 
در لیگ برتر 0/5 تکل در هر بازی بود. تفاوت 
آشکار اس��ت. در میان همه بازیکنان یونایتد 
فقط رادامل فالکائو کمتر از دی ماریا در فصل 
پی��ش تکل زده بود. ای��ن نکته و این حقیقت 
که بازیکنان آمریکای جنوبی هرگز در یونایتد 
موف��ق نبوده اند، س��ردرد بدی ب��رای لوئیس 
فان خ��ال پیش می آورد. از خوآن سباس��تین 
ورون گرفت��ه ت��ا دیگو فورلان و کلبرس��ون و 
اندرسون و همین فالکائو و دی ماریا، هیچکدام 
بهترین نمایش شان را در اولدترافورد نداشته اند. 
نکته  دیگر این است که خود لوئیس فان خال 
هم هیچوقت رابطه  خوبی با بازیکنان آمریکای 
جنوبی در تیم های مختلفش نداش��ته است. 
دیگو ف��ورلان و خوآن روم��ن ریکلمه در این 
باره ش��هادت می دهند. اما دی ماریا همچنان 
می تواند استثنای این مساله  مرموز در یونایتد 
باش��د. او در مقط��ع اول فصل ج��وری بازی 
می کرد که به نظر می رسید پوند به پوند پولی 
که یونایتد بابتش پرداخته، درست بوده است. 
دی ماریا در 5 ب��ازی اول 3 گل زد که یکی از 
آنها )گل به لستر( یکی از بهترین گل های کل 
فصل بود اما دی ماری��ا بعد از گلش به اورتون 
در اکتبر، دیگر گلی برای یونایتد نزد. دی ماریا 
بعد از 21 فوریه تنها 3 شوت در چارچوب زد. 
این همان بازیکنی بود که تاثیر مس��تقیم در 
29 گل رئال مادرید در فصل پیش��ش داشت. 
دی ماری��ا باید فصل پیش لق��ب کلیدی ترین 
مهره  یونایتد را به خودش اختصاص می داد اما 
این عنوان به مروان فلینی رس��ید. البته افت 
دی ماریا به تاکتیک ها و فلس��فه  فان خال هم 
مربوط می شود. نوع بازی استراتژیک فان خال 
که بر مبنای کنترل توپ است با ذات فوتبال 
مس��تقیم دی ماریا چندان همخوان��ی  ندارد. 
عجیب نیس��ت که بهترین بازی های دی ماریا 
وقتی برای یونایتد ش��کل گرفت که تیم هنوز 
به فلسفه فان خال عادت نکرده بود. فان خال در 
طول فصل گذشته فضایی را که دی ماریا برای 
درخش��ش نیاز دارد را از او گرفت و به جایش 
مدام او را در پست های غیرتخصصی و به عنوان 
مهاجم به کار گرفت. در پایان تصمیم فان خال 
بر این ش��د که کلا دی ماریا را نیمکت نش��ین 
کند، بازیکنی که چند ماه قبلش، بعد از مسی 
و رونالدو به عنوان بهترین فوتبالیس��ت جهان 
ش��ناخته می ش��د. خرید ممفیس دپای هم 
نکته  دیگری اس��ت که باعث جدایی دی ماریا 
از یونایتد شد. وقتی دی ماریا به منچستر آمد، 
خود فان خال ه��م در حال یاد گرفتن فوتبال 
انگلیس بود. مصدومی��ت دی ماریا و حمله به 
خان��ه اش هم نقش مهمی در افت او داش��ت. 
با تمام این وضعی��ت بد، دی ماریا فصل پیش 
10 پ��اس گل داد، 5 تا بیش��تر از هر بازیکن 
دیگری در یونایتد. در کل لیگ برتر هم از نظر 
نسبت دقیقه بازی به پاس گل، او تنها سسک 
فابرگاس را بالای س��رش می بیند. او بین 10 

دریبل زن برتر لیگ برتر هم بود.

یادداشت اخبار

باربد بهراد: س��رانجام پس از مدت ها گمانه زنی روز 
ش��نبه حامد لک به باش��گاه پرس��پولیس آمد تا با 
طاه��ری در مورد ق��رارداد با باش��گاه صحبت کند.

حامد لک دیگر جایی در تبریز ندارد. گلر پرحاشیه 
تراکتورسازی تبریز که نقش بسزایی در عدم قهرمانی 
این تیم داشت پس از اتمام قراردادش با تبریزی ها که 
از قضا س��ربازی اش هم به حساب می آمد در لیست 
خروجی باشگاه قرار گرفت. تونی اعلام کرد نیازی به 
این گلر بی ثبات ندارد. آغاز درخشش لک با صبا بود 
اما همیشه اعلام می کرد پرسپولیسی است و روزی 
ب��ه تیم محبوبش می آید. برای خدمت س��ربازی به 
تراکتورسازی رفت اما عملکرد پر نوسانی داشت. یک 
روز ستاره تیمش بود و روز دیگر با دریافت گل های 
بچگانه، اس��باب شکست تیمش را مهیا می کرد. در 
بازی سرنوشت ساز تراکتورسازی و فولاد که در اهواز 
برگزار شد، 3 گل بد دریافت کرد تا رسول خطیبی، 
س��رمربی وقت تراکتورسازان او را از تیم اخراج کند. 
خطیب��ی به مدیریت باش��گاه اعلام ک��رد باید یک 
دروازه بان خوب خارجی جذب شود و لک برای ادامه 
خدمتش به پادگان برود. پیرو همین موضوع، عیسی 
اندوی، گلر س��ابق ذوب آهن جذب شد اما گل هایی 
که او دریافت کرد صدای همه را درآورد تا س��رانجام 
رس��ول خطیبی زودتر از لک از تراکتورسازی اخراج 
ش��ود. اگرچه تونی اولیویرا دوباره به لک اعتماد کرد 
ام��ا آخرین بازی لیگ چهاردهم، بدترین روز لک در 
تبریز بود. تراکتورس��ازان تنها 20 دقیقه با قهرمانی 
در لیگ فاصله داش��تند که حام��د لک باز هم روی 
 ضربات ایستگاهی از خودش ضعف نشان داد تا بازی 
3 ب��ر یک پیش افتاده ب��ا تس��اوی 3 - 3 به پایان 
برس��د. بدون ش��ک اگر یک دروازه بان با تجربه آن 
روز درون دروازه تراکتورس��ازی حضور داشت، تبریز 
ب��رای اولین بار در طول تاریخش، قهرمان لیگ برتر 
می شد. حالا پس از خروج از تبریز، لک به دنبال تیم 
جدید می گردد. 2 هفته قب��ل، در یک روز تعطیل، 
قصد حضور در باش��گاه پرس��پولیس را داش��ت اما 
بی خبر از آن بود که خبرنگاران برای صید خبر، مقابل 
ساختمان باشگاه کمین می کنند. او چند بار از خیابان 
باش��گاه پرسپولیس گذش��ت و با دیدن خبرنگاران 
ترجیح داد به باش��گاه نرود. در مصاحبه ای هم اعلام 
کرد به دنبال خانه یکی از دوس��تانش می گش��ت و 
اصلا نمی دانست باشگاه پرسپولیس آنجاست. در هر 
صورت س��رانجام لک بازی را رو کرد و روز شنبه به 
همراه مدیر برنامه هایش به دیدار محمد علی طاهری 
رفت. نکته جال��ب در اینجا بود که مدیر برنامه های 
او یکی از خبرنگاران حوزه پرس��پولیس است که در 

یکی از روزنامه های ورزش��ی منتس��ب به دولت کار 
می کند اما قراردادی بین لک و طاهری امضا نش��د. 
آنطور که خبرنگاران از درون باش��گاه پرس��پولیس 
خبر کسب کردند، لک پیشنهاد حدود 750 تا 800 
میلیون تومانی ارائه داده بود اما باش��گاه پرسپولیس 
تنها حاضر به پرداخت 500 میلیون تومان می شد آن 
هم به این شرط که مالیات برعهده خود بازیکن باشد.

وقتی لک و مدیر برنامه هایش این مبلغ را ش��نیدند 
از باش��گاه خارج ش��دند و حتی عنوان کردند دیگر 
به پرسپولیس فکر نمی کنند. کدام تیم حاضر است 
چنی��ن مبلغی را برای چنین دروازه بان پر نوس��انی 
پرداخت کند؟ گفته می شود لک از دوستان نزدیک 
سوشا به حساب می آید و با پیشنهاد این دروازه بان، 
وی حاضر به انجام مذاکره شد. اما این خبر بلافاصله 
تکذیب ش��د و خلاصه گفته ش��د که سوشا عامل 
نیامدن این گلر است.در فضای مجازی و شبکه های 
اجتماعی هواداران پرس��پولیس روی خوشی به این 
انتقال نشان ندادند و شاید همین موضوع سبب شد 
سرخ ها بلافاصله سراغ یک گلر لیگ دسته یکی بروند.

نقش سوشا در نیامدن لک ■
از ابتدا مشخص بود پرسپولیس علاقه ای به جذب 
یک دروازه بان نام آش��نا برای جانشینی سوشا ندارد. 
بع��د از اینکه چند دروازه بان با پرس��پولیس مذاکره 
کردند، همانطور که ش��رحش رفت روز شنبه نوبت 

به حامد لک رس��ید تا برای توافق ب��ه دیدار برانکو 
برود. لک که 2 فصل برای تراکتورسازی بازی کرده 
بود ابتدا برای دقایقی با برانکو صحبت کرد و سپس 
راهی باشگاه پرسپولیس شد تا مذاکره نهایی اش را با 
طاهری انجام دهد. لک حدود 3 س��اعت در باشگاه 
پرس��پولیس حضور داشت. او ابتدا با طاهری سپس 
با مصطفی قنبرپور و محم��ود خوردبین به مذاکره 
پرداخ��ت و خواس��ته هایش را اعلام ک��رد. لک که 
یکی از دروازه بان های پراش��تباه لیگ برتر محسوب 
می ش��ود، رقمی پایین تر از خواسته اولیه اش را ارائه 
 کرد ام��ا اختلاف او با مدیران پرس��پولیس بیش از 
200 میلیون بود.پرسپولیس��ی ها که انگار علاقه ای 
نداش��تند دروازه بانی همتراز با مکانی را جذب کنند 
خیل��ی زود مذاکره ب��ا لک را تمام کردن��د و از این 
دروازه بان خواس��تند در جلسات بعدی شرکت کند. 
ل��ک بعد از خروج در مصاحب��ه با خبرنگاران گفت: 
»خواس��ته هایی داشتم که آنها را به گوش مسؤولان 
رساندم. از نظر مالی به توافق نرسیدیم و کار به جلسات 
بعدی کشیده شده. نمی دانم به توافقی می رسیم یا نه 
ام��ا با توجه به رقمی که مدیران پرس��پولیس اعلام 
کرده اند، س��خت اس��ت که این انتقال نهایی شود.« 
یک��ی، دو س��اعت از خروج حامد لک گذش��ته بود 
که مدیران پرس��پولیس با دروازه بان س��ابق صنعت 
ساری مذاکره کردند و خیلی زود به توافق رسیدند. 

محمدباقر شعبانی نام دروازه بان جدید پرسپولیس و 
ذخیره سوشا مکانی است. یک دروازه بان 25 ساله که 
3 سال در عضویت نساجی قائمشهر بوده و نیم فصل 
اول سال گذش��ته را در صنعت ساری سپری کرده 
است. ش��عبانی برای نیم فصل دوم راهی پارسه شد 
اما روی نیمکت نشس��ت تا حمید نشاط جو در اکثر 
بازی های لیگ یک به میدان برود. پرس��پولیس در 
حال��ی از حامد لک به محمدباقر رس��ید که انگار از 
ابتدا قصد جذب دروازه بان همتراز با سوشا را نداشت. 
پرسپولیس در حالی با محمدباقر شعبانی قرارداد 2 
ساله امضا کرده که در 3 بازی ابتدای فصل نمی تواند 
از وجود سوشا مکانی در ترکیب خود استفاده کند. 
به نظر می رس��د پروژه جذب نکردن یک دروازه بان 
نام آش��نا، پروژه ای برنامه ریزی شده بود که برانکو و 
کادر فنی پرس��پولیس نی��ز در جریانش بودند. آنها 
در تصمیمی عجیب ب��ه دروازه بانی اعتماد کرده اند 
که فصل قبل، چندین اشتباه سرنوشت ساز را انجام 
داد. سوش��ا اما همچنان دروازه ب��ان اول ماند و البته 
دروازه بان بزرگی هم جذب نش��د. ابهام پیرامون این 
تصمیم برانکو و باش��گاه پرسپولیس فراوان است اما 
باید بپذیریم که مربیگری س��لیقه ای است و برانکو، 
محمدباقر شعبانی را به حامد لک ترجیح داده است؛ 
2 گلری که هر دو استاد در اشتباهات بزرگ هستند، 

اولی گرانقیمت بود و دومی ارزان.

در حال��ی ک��ه کمتر از 19 روز دیگر تا ش��روع 
فصل جدید رقابت های لیگ برتر باقی مانده است، 
بسیاری از تیم های حاضر در این لیگ هنوز کامل 
نش��ده اند و در بلاتکلیفی بسر می برند و از آمادگی 
به دور هستند! این روزها باید تیم ها در اوج شلاق 
خوردن و دویدن زیر آفتاب باشند تا آمادگی بدنی 
بهتری داش��ته باش��ند و در حال انجام بازی های 
تدارکاتی جهت رس��یدن ب��ه اوج هماهنگی فنی 
باش��ند؛ حضیض لیگ را می ت��وان با تجزیه آن به 
بخش های کوچک تر درک ک��رد. می توان فهمید 
که این لیگ به سختی نفس می کشد و با سختی 
حرکت می کند و س��خت تر از آن تکان می خورد. 
می توان درک کرد و فهمید که لیگ برتر پانزدهم 
به رغم همه تلاش هایی که در درونش رخ می دهد، 
لاغر اس��ت و کم بنیه. به لیگ و باشگاه هایش نگاه 
کنید؛ ملوان ریشه دار مثل ورزشگاه تختی و پیشگاه 
هادیانش ترک خورده اس��ت، نم کشیده و هر روز 
ممکن اس��ت چون آوار در انزلی سقوط کند و در 
مرداب غرق شود. به پیکان و راه آهن نگاه می کنیم، 
آنه��ا حتی هن��وز نمی دانن��د آیا ب��رای لیگ برتر 
بای��د تیم ببندند یا ب��رای لیگ یک، هر دو منتظر 
اس��تیناف و کمیته ویژه و این آخری دادستانی و 
دادگاه ها هستند. قدمی عقب تر می گذاریم، استقلال 
خوزس��تان هم هنوز بلاتکلیف است، تیمی که از 
مهد استعداد های فوتبال ایران بیرون می آید هنوز 
نمی داند باید چه کند و چگونه تیم ببندد؟ فولاد با 

وجود استراکچر قوی و قدیمی اش، بازیکنان زیادی 
از دست داده است، تراکتور همچنان سرباز می گیرد 
و س��تاره از دست می دهد، آنجا در تبریز نارضایتی 
از جدای��ی آندو و ادینهو و گردان��ی و... وجود دارد. 
پرسپولیس ریزش س��تاره را تا سر حد نگرانی بالا 
برده و مدام بازیکن متوسط می گیرد تا هوادارانش 2 
بار جلوی باشگاه تجمع کرده باشند، استقلال هنوز 
کامل نیست و همچنان در فاصله 20 روز تا شروع 
لیگ در حال بازیکن گرفتن اس��ت و پول ندارد به 
کم��پ کردان بدهد. این خ��ط را باید گرفت و بالا 
رفت، شاید تنها تیم های سپاهان، ذوب آهن و نفت 
تا حدودی روبه راه تر از دیگران استارت زده اند، بقیه 

هنوز سرگردان و گیج هستند. ریشه یابی این اتفاق 
را باید در نب��ود منبع مالی و در نتیجه بی صاحب 
ماندن باشگاه ها دانست. شاید این لیگ برای کسی 
مهم نیست تا مشکلاتش برای همیشه حل شود، 
ش��اید برای مس��ؤولان اهمیت ندارد که این لیگ 
تولی��د هیجان را رق��م می زند و جامع��ه را زنده و 

پرتکاپو نگه می دارد. 
لیگ ورشکسته ■

در واقع این باش��گاه ها چون درآمد مش��خص 
فوتب��ال در جه��ان را ندارند، مش��تری زیادی هم 
ندارند تا بی پولی برای آنها به اوج برسد. درآمدهایی 
مثل حق پخش تلویزیونی و فروش اقلام به صورت 

انحصاری برای هواداران و در اختیار داشتن درآمد 
بلیت فروشی و... لیگ ایران ورشکسته است و دلیل و 
ریشه یابی اش هم قوانین غلط و بی توجهی مسؤولان 
به تصحیح این قوانین است. فوتبال تنها محلی شده 
برای درآمد صدا و سیما، وزارت ورزش، فدراسیون 
فوتبال و س��ودجویانی که هر چقدر دوست دارند، 
پرچم و لباس تیم ها را تولید می کنند و می فروشند 
اما سهم باشگاه ها را نمی دهند چون قانونی به عنوان 
کپی رایت و اجرایی ش��دنش در کشور وجود ندارد. 
ش��ک نکنید فوتبال ایران با این وضعیت س��قوط 
خواهد کرد، کما اینکه نسبت به 10 سال قبل که 
مملو از لژیونر بود، امروز س��قوط کرده و ضعیف تر 
شده است. همین ذوب آهن که این روزها بهترین 
تیم ایران است را ببینید، قهرمان حذفی ایران 7 گل 
از فنرباغچه دریافت کرد تا فاصله ما با فوتبال جهان 
هر روز بیش��تر از قبل شود. فوتبال سرمایه گذاری، 
اهدای وام دیر ب��ازده و کم بازده، تصویب پرداخت 
حق پخش و مصوب کردن قانون کپی رایت و البته 
ورود مربی��ان برت��ر جه��ان را لازم دارد اگرنه این 
لیگ تا چند صباح بعد حتی مردم را هم س��رگرم 
نمی کند. این 5 ارگان: مجلس، صدا و سیما، وزارت 
ورزش، فدراس��یون فوتبال و بانک ها برای پرداخت 
وام و ساخت و ساز به علاوه اقتصاد دان ها باید وارد 
لیگ برتر شوند و اتاق فکری تشکیل دهند تا فوتبال 
را نج��ات دهند، در واقع فوتبال محتاج کمک این 

نهادهاست تا دوباره روی پای خودش بایستد. 

پشت پرده مذاکره پرسپولیس با دروازه بان پراشتباه تراکتورسازی چه بود؟

با لک حرف زدند، یکی دیگر را گرفتند

وضعیت تیم ها در آستانه شروع لیگ پانزدهم

در انتظار شگفتی نباشید


